建議使用方法

- 步驟1:清潔面部後,塗抹適量凝膠或精華,長按"LED/也按鈕"開/關機,按"MODE按鈕"選擇模式,按"LEVEL按鈕"選擇強度,按"LED/也按鈕"選擇彩光。共5種模式,4種強度(除眼部模式), 3種彩光,按各所需選擇。
- 步驟2:正確按下按鈕時會發出"嘀"的聲音,按"左臉/右臉/額頭/眼睛" 及建議護理次序,依次切換,滑動使用。在RF, EIP, EMS模式 下,當一側護理完畢後,會聽見"嘀"的提示音提醒切換至另一 側護理。
- 步驟3:當儀器發出長"嘀~"的聲音,表示當前模式護理已經結束。 清洗面部殘留凝膠,清理護理頭。
- 贴士: 使用過程中,緊貼皮膚移動儀器,適時補充凝膠或精華,以達 到最佳效果,並保證儀器的正常運作。當提示燈亮起時,請即 時充雷。



如欲獲取詳細使用方法, 可掃描二維碼觀看視頻教學。

注意:

請勿貼於眼瞼、眼眶骨內肌膚、眼球以及喉嚨部位使用。請務必使用 水溶性護膚品。請勿使用油性、磨砂類的護膚品。會造成機器故障或 肌膚問題。

建议使用方法

- 步骤1:清洁面部后,涂抹适量凝胶或精华,长按"LED/b按钮"开/关机,按"MODE按钮"选择模式,按"LEVEL按钮"选择强度,按"LED/b按钮"选择彩光。共5种模式,4种强度(除眼部模式),3种彩光,按各所需选择。
- 步骤2:正确按下按钮时会发出"嘀"的声音,按"左脸/右脸/额头/眼睛" 及建议护理次序,依次切换,滑动使用。在RF, EIP, EMS模式 下,当一侧护理完毕后,会听见"嘀"的提示音提醒切换至另一 侧护理。
- 步骤3:当仪器发出长"嘀~"的声音,表示当前模式护理已经结束。 清洗面部残留凝胶,清理护理头。
- 贴士: 使用过程中,紧贴皮肤移动仪器,适时补充凝胶或精华,以达 到最佳效果,并保证仪器的正常运作。当提示灯亮起时,请即 时充电。



如欲获取详细使用方法, 可扫描二维码观看视频教学。

注意:

请勿贴于眼睑、眼眶骨内肌肤、眼球以及喉咙部位使用。请务必使用 水溶性护肤品。请勿使用油性、磨砂类的护肤品。会造成机器故障或 肌肤问题。

Recommended Usage Method

- STEP 1: After cleansing the face, apply an adequate amount of gel or essence. Press and hold the "LED/b button" to turn the device On/Off, press the "MODE button" to select the mode, press the "LEVEL button" to select the intensity, and press the "LED/b button" to select the color light. There are a total of 5 modes, 4 levels of intensity (excluding the eye mode), and 3 types of color lights. Please choose according to your needs.
- STEP 2: When the button is pressed correctly, a "Dee" sound will be emitted. Press the "Left Side/Right Side/Forehead/Eyes button" and follow the recommended care sequence to switch between them, then slide the device across your skin as directed for best results. When using the RF, EIP, and EMS modes, a "Dee" sound will remind you to switch to the other side for treatment after one side has been completed.
- STEP 3: When the device emits a long "Dee~" sound, it indicates that the current mode of treatment has ended. Clean the remaining gel from your face and clean the treatment head.
- TIPS: During use, move the device in close contact with the skin and replenish gel or essence as needed to achieve the best results and ensure the normal operation of the device. When the indicator light comes on, please charge the device promptly.



For detailed instructions on how to use the product, you can scan the QR code to watch the instructional video.

Note:

Do not use on the eyelids, skin around the eye socket, eyeball, or throat. Be sure to use water-soluble skincare products. Do not use oily or exfoliating skincare products, as this may cause device malfunctions or skin problems.

① 塗抹凝膠或精華 涂抹凝胶或精华 Apply Gel or Essence



② RF / EIP / EMS / COMBO 模式: 請按以下的次序滑動使用。

RF / EIP / EMS / COMBO 模式: 请按以下的次序滑动使用。 RF / EIP / EMS / COMBO mode: Please use the device by sliding in the following order.



③ EYE 模式:請按以下的次序滑動使用。 注意:陰影部分禁止使用。

> EYE 模式:请按以下的次序滑动使用。 注意:阴影部分禁止使用。

EYE mode: When using the EYE mode, please follow the recommended order of use and take caution not to apply it to the shaded areas.





美容儀不應用於眼瞼、眼眶骨內 肌膚、眼球以及喉嚨等部位。

美容仪不应用于眼睑、眼眶骨内 肌肤、眼球以及喉咙等部位。

Please avoid using the device on the eyelids, skin around the eye socket, eyeball, or throat.

護理建議

模式	推薦護膚品*	時間	強度	使用頻率(參考)**
RF 淡紋緊緻	專用凝膠或精華	約10分鐘	4種	2-3次/週
EIP 高效滲透	專用凝膠或精華	約10分鐘	4種	2-3次/週
EMS 輪廓提拉	專用凝膠或精華	約10分鐘	4種	每天
COMBO 快速綜合護理	專用凝膠或精華	約5分鐘	4種	2-3次/週
EYE 眼部護理	專用凝膠或眼部精華	約5分鐘	1種	2-3次/週

彩光功能請按需要配合上述各模式使用。 紅光:活化肌膚,改善血液循環。 橙光:提亮淡斑,提高肌膚免疫力。 藍光:消炎控油,改善粉刺暗瘡問題。

- * 請務必使用水溶性護商品。請勿使用油性、磨砂類的護膚品。會造成機器故障或 肌膚問題。
- **只供參考用,可根據個人需求調整。

护理建议

模式	推荐护肤品*	时间	强度	使用频率(参考)**
RF 淡纹紧致	专用凝胶或精华	约10分钟	4种	2-3次/周
EIP 高效渗透	专用凝胶或精华	约10分钟	4种	2-3次/周
EMS 轮廓提拉	专用凝胶或精华	约10分钟	4种	每天
COMBO 快速综合护理	专用凝胶或精华	约5分钟	4种	2-3次/周
EYE 眼部护理	专用凝胶或眼部精华	约5分钟	1种	2-3次/周

彩光功能请按需要配合上述各模式使用。 红光:活化肌肤,改善血液循环。 橙光:提亮淡斑,提高肌肤免疫力。 蓝光:消炎控油,改善粉刺暗疮问题。

- * 请务必使用水溶性护商品。请勿使用油性、磨砂类的护肤品。会造成机器故障或 肌肤问题。
- **只供参考用,可根据个人需求调整。

Skincare Advice

Mode	Recommended Skincare Products*	Time	Intensity	Frequency in Use (Ref)**
RF Wrinkles Reducton & Skin Firming	Specialized Gel / Essence	Est. 10 mins	4 Levels	2-3 times/week
EIP Effective Penetration	Specialized Gel / Essence	Est. 10 mins	4 Levels	2-3 times/week
EMS Contour Lifting	Specialized Gel / Essence	Est. 10 mins	4 Levels	everyday
COMBO Quick Comprehensive Care	Specialized Gel / Essence	Est. 5 mins	1 Level	2-3 times/week
EYE Eye Care	Specialized Gel / Eye Essence	Est. 5 mins	1 Level	2-3 times/week

Please use the color LED function as needed in combination with the above modes. Red LED: Activates and revitalizes the skin, improves blood circulation.

Orange LED: Brightening and reducing dark spots, enhances skin immunity.

Blue LED: Anti-inflammatory and oil control, improves acne and pimple problems.

- * Please be sure to use water-soluble skincare products. Do not use oily or exfoliating skincare products as they may cause mechanical failures or skin problems.
- ** This information is for reference only and can be adjusted according to individual needs.

